

Date: 11/01/2023

التاريخ: 2023/01/11

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

السيد / حامد أحمد علي المحترم،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Submitted Through EFSAH System

مقدم من خلال نظام إفصاح الإلكتروني

Dear Sir,

تحية طيبة،،

Subject: Notification Regarding the Disclosure Issued by JORDAN KUWAIT BANK about the Acquisition of a Significant Share in BHM Capital Financial Services

الموضوع: تنويه بشأن الإفصاح الصادر عن البنك الاردني الكويتي بخصوص الإستحواذ على حصة مؤثرة في شركة بي اتش ام كابيتال للخدمات المالية

In compliance with the principles of disclosure and transparency and commenting on the disclosure issued by Jordan Kuwait Bank about the acquisition of 76.972% of BHM Capital Financial Services P.S.C. on 09/01/2023, the company would like to note that negotiations and discussions in this matter are taking place between shareholders, the company has no role in this matter.

إلتزاماً بمبادئ الإفصاح والشفافية، وتعليقاً على الإفصاح الصادر عن البنك الاردني الكويتي بخصوص الإستحواذ على ما نسبته 76.972% في شركة بي اتش ام كابيتال للخدمات المالية ش.م.خ بتاريخ 2023/01/09، تود الشركة التنويه بأن المفاوضات والمباحثات في هذا الأمر تتم بين مساهمي الشركة ولا دور للشركة في هذا الشأن.

We would also like to confirm that the distinguished services of BHM Capital Financial Services P.S.C., its operations, and its obligations towards its clients, the markets, and SCA will not be affected at all by the change in the ownership structure if the transaction is completed.

كما ونود التأكيد بأن الخدمات المميزة لشركة بي اتش ام كابيتال للخدمات المالية ش.م.خ وعملياتها والتزاماتها تجاه عملائها والأسواق والهيئة لن تتأثر إطلاقاً بالتغير في هيكل الملكية في حال إتمام الصفقة المذكورة.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول الاحترام والتقدير،،

Abdel Hadi Al Sadi
Chief Executive Officer

عبد الهادي السعدي
الرئيس التنفيذي

